



دار الأمان للتمويل الإسلامي  
Dar Al-Aman for Islamic Finance

To: M/s.Jordan Securities Commission  
M/s.Amman Stock Exchange

Subject: The results of the extraordinary general assembly meeting

عمان في 2021/04/12

الرقم : 2021/3549

السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين

السادة بورصة عمان المحترمين

الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة غير العادي

Pursuant to the provisions of Defense Law No. (13) for the year 1992 and Defense Order No. (5) for the year 2020 and the procedures issued by His Excellency the Minister of Industry, Trade and Supply on 04/09/2020 according to the defense order referred to above and His Excellency's approval for the meeting of the extraordinary general assembly of the company to be held by means Video and electronic communication, the General Assembly of Dar Al Aman Islamic Finance PJSC held an extraordinary meeting on Monday 12/04/2021 by means of visual and electronic communication (Zoom technology) with an attendance rate of (71.8%),

عملاً بأحكام قانون الدفاع رقم (13) لسنة 1992 وأمر الدفاع رقم (5) لسنة 2020 والإجراءات الصادرة عن معالي وزير الصناعة والتجارة والتموين بتاريخ 04/09/2020 بموجب أمر الدفاع المشار إليه أعلاه وموافقة معاليه على انعقاد اجتماع الهيئة العامة غير العادية للشركة بواسطة وسيلة الاتصال المرئي والإلكتروني، عقدت الهيئة العامة لشركة دار الأمان للتمويل الإسلامي اجتماعاً غير عادي من ظهر يوم الإثنين الموافق 12/04/2021 وذلك بواسطة وسيلة الاتصال المرئي والإلكتروني (تقنية Zoom) وبنسبة حضور (71.8%)،

تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:

During the meeting, the following decisions were taken

-The Extraordinary General Assembly voted by 100% to authorize the Board of Directors to proceed with the procedures for selling the plot of land, provided that the price is not less than the book value of any of the holders of the bid offers presented to the Extraordinary General Assembly, who are serious about their offers and consider the time factor as an element of seriousness so that the procedures are followed Purchase and prepayment before the end of the current month.

- صوتت الهيئة العامة غير العادية بنسبة 100 % على تفويض مجلس الإدارة بالسير بإجراءات بيع قطعة الأرض على أن لا يقل السعر عن القيمة الدفترية لأي من أصحاب عروض الشراء المعروضة على الهيئة العامة غير العادية، الجديين في عروضهم وإعتبار العامل الزمني هو عنصر الجدية بحيث يتم السير بإجراءات الشراء ودفع المقدم قبل نهاية الشهر الحالي.

-The extraordinary general assembly voted 100% on the settlement and reconciliation proposal proposed by the client Jamal Khaled Ahed Fadda and the related accounts in accordance with the agreed terms and guarantees.

- صوتت الهيئة العامة غير العادية بنسبة 100 % على عرض التسوية والمصالحة المقترحة من العميل جمال خالد عاهد فاضة والحسابات ذات الصلة وفق الشروط والضمانات المتفق عليها.

Kindly accept our highly appreciation and respect  
Dar Al Aman for Islamic finance

